

# Nanorama BEST-møde

Referent: **Jacob Løwe Valentin**

1. November 2021

## Indhold

0.1	Tilstedeværende . . . . .	1
<b>1</b>	<b>Generelt</b>	<b>1</b>
1.1	Den bløde start . . . . .	1
1.2	Opfølgning fra sidst . . . . .	2
1.3	Hvad vil vi gerne have gjort/mangler at få styr på? . . . . .	2
1.4	Ka\$\$ penge og administration . . . . .	3
<b>2</b>	<b>Kalender</b>	<b>4</b>
<b>3</b>	<b>Evalueringer</b>	<b>4</b>
3.1	Halloween filmaften . . . . .	4
3.2	Rasmus klump fredagsbar . . . . .	4
<b>4</b>	<b>Eventuelt</b>	<b>4</b>

### 0.1 Tilstedeværende

**Kirstine Jensen**, **Line Lund**, **Iben Caroline Stoltze**, **Paul Frederic Pust**, **Rasmus Larsen**, **Pelle Faurkov**, **Mathias Nielsen**, **Rune Højland**, og **Jacob Løwe Valentin**.

### 1 Generelt

#### 1.1 Den bløde start

##### Kage

- ★ **Line** har kage med
- ★ Næste er **Paul**.
- ★ Vi vil helst ikke have marengs (**Mathias**) eller artiskokker (**Paul**)

### Hvem er denne uges rumopryder?

Rasmus i denne uge, i næste uge Pelle.

### Hvem har Lukketjans fredag?

Liste på Trello over lukketjanser. På fredag er det Iben.

## 1.2 Opfølgning fra sidst

### Har alle haft post-samtaler og fået nøgler overdraget?

Alle siger ja.

### Er der bestilt nyt lyd kabel?

Nej, ikke endnu. Det gør Rasmus i denne uge.

### Er der fat i håndværkerudvalget ift. pokaler, klokke mm?

Rune siger nej, men han kontakter håndværkerudvalget i denne uge; guld-klokken, øloplukkeren og pokaler (vindere af hytteturens ølbowling og årets rushold).

## 1.3 Hvad vil vi gerne have gjort/mangler at få styr på?

Line koordinerer med Mathias og Pelle omkring specialøl indkøb.

### J-dag (den kommende fredagsbar)

Line har forlænget fredagsbaren ved Trine, så det nu er en forlænget fredagsbar. Hvad er status; hvad mangler, hvad skal BEST gøre, hvem rydder op, hvem er til stede?

Mathias sætter op, og tænker i løsninger til at køle øllerne ned, evt. ved at udnytte det kolde vejr.

Iben Rune Paul og Mathias er til stede. Rasmus vil kigge på om han kan få nedtællingen til at virke. Fra 20:59:59 sælger vi juleøl.

Lageret skal tælles op før J-dag af Pelle.

### Tour de fredagsbar (12/11)

Hvad skal gøres, f.eks. med nanorama trøjer? Mathias skriver ud til nogle andre fredagsbarer for at koordinere. Vi har trøjer og tank-tops på lager. Paul laver et facebook-opslag. Der skal laves en tilmeldingsliste (Paul laver et event).

## **BEST-hygge 14. november**

Hvor, hvordan og hvor længe?

Det foregår sen (14:00 tentativt) eftermiddag og aften. Vi starter med at rydde op i lageret, og hygger bagefter. Vi vil have chips, dip, cola, øl, osv. Vi skal have taget nogle pæne bestyrelses-billeder, og så bevæger vi os hjem til enten **Mathias** eller **Rune**. Der spiser vi aftensmad og hygger, evt. med brætspil.

## **BEST-fredagsbar**

Vi vil gerne slutte af med forlænget BEST-fredagsbar den 03/12 (**Line** koordinerer med Trine).

## **Jule-klippedag**

Første søndag i december (5. december); æbleskiver og klippe-klistre. **Iben** koordinerer med pynteudvalget (Monika).

## **Julefrokost d. 26 november**

Der er brugerbetaling til julefrokost (i 2018 kostede det 75kr). Det skal vi have fundet ud af. Vi skal snart i gang med at planlægge det. **Paul** laver et event til julefrokost. **Line** bestiller maden.

## **Labbook overflytning**

Dropbox er flere steder forældet. Alle er tilmeldt labbook. **Kirstine** præsenterer den nye struktur i labbook, så det hele er i et noget mere logisk system. Nye filer kun i labbook, og dubletter i dropbox må gerne slettes. Så migrerer vi langsomt derover. Vi vil gerne afvikle dropbox, så næste bestyrelse ikke behøver dropbox.

## **1.4 Ka\$\$ penge og administration**

### **Verificering hos Nordea**

Alle nye medlemmer skal verificere sig i banken. **Iben** sender et link, og så skal medlemmerne have ID klar. Dette gør alle inden næste møde.

### **Trivselsmidler**

I starten af året fik vi 4400kr, rettet mod sociale arrangementer, gerne med fokus på 2. årgang (de corona-afstumpede). Pengene må ikke bruges på alkohol. Disse penge blev brugt på hytteturs-omkostningerne (de ikke-alkohol-relaterede omkostninger såsom leje af hytten).

## 2 Kalender

- 01/11 KemiTE-smagning
- 03/11 Mad over bål
- 05/11 J-dag
- 12/11 Tour de fredagsbar
- 19/11 Fredagsbar
- 26/11 Julefrokost (Større arrangement)
- 03/12 Fredagsbar
- 10/12 iNano's Julefrokost (Større arrangement, [Line](#) koordinerer)

## 3 Evalueringer

### 3.1 Halloween filmaften

Der var for mange chips, og især nogle varianter var ikke populære, men dette er der delte meninger om. Der var også meget dip. Det fungerede godt med samarbejdet mellem DISNEY og pynteudvalget. Alt i alt et ret vellykket arrangement. [Rasmus](#) satte op, og Lasse Desdorf (gammel TA) ryddede det tekniske op. Det virkede fint. Hvis de vil have mange af den slags arrangementer, overvejer vi at give dem adgang.

Er udlejekvitteringer nødvendige når vi låner udstyr til vores egne udvalg? For nu bliver vi ved med at lave kvitteringer.

### 3.2 Rasmus klump fredagsbar

Det gik ret godt, selvom at de kæmpede lidt med pandekage-produktionen på et tidspunkt. Der var god stemning for chokolademønter, men der var for få af dem.

Ros til Monika og co. Det var den ordinære fredagsbar hvor vi fik solgt mest i hele semestret.

Er vi under bagatelgrænsen for salg af mad? Måske, men det virker for nu.

## 4 Eventuelt

### Alkoholbevilling

Skal bevillingen fornyes, og hvad er politik med at tage alkohol ind i baren [Mathias](#) havde en snak med én der havde fået en champagne med i fredagsbaren, vi er ikke så glade for medbragt alkohol når vi har åbnet.

Når vi har åbent skal der ikke være anden indtagelse af alkohol? **Mathias** læser op på det, men vi syntes ikke det er godt at drikke i foyeen når der er fredagsbar.

Alkoholbevillingen holder ind i september 2022. **Kirstine** kigger på at fornye den, i tilfælde af at der er meget bureaukrati.

#### **Hvem står for indkøb af sugerør osv til fester? **Pelle** eller **Line**?**

Vi beslutter i dag at **Line** står for indkøb, men vi laver en mere udførlig indkøbs-ansvarligheds-liste på labbook.

#### **Hvor skal pengeskassen stå?**

Ja, pengeskabet skal ned i det store depot. Nøglerne til det store deopt er på træblokken i det normale depot. Hvis vi har glemt koden er det bedre at ringe til et andet bestyrelsesmedlemmer end at skrive.

#### **Mintu shot er dyre?**

Pga. mobilepays gebyrer per overførsel (0.75kr) er mintu-shots en underskudsvare (koster os 4,33kr per shot, og vi tager 5kr for dem). Vi overvejer at hæve prisen eller kræve at købe dem i par når vi starter det nye semester.

#### **Husk kursus tilmelding**

Husk det folkens!

#### **Har vi en nintendo Wii?**

Den ligger et eller andet sted, det kunne være fedt at finde den. Vi har også just dance. Hvis nogen støder på den, må de meget gerne sige til.